
Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport 
 
Datum:           18.11.2015 
 
Účast:           dle prezenční listiny. Komise je usnášeníschopná, přítomno 9  členů z 9 členů  
 
Omluveni:      nikdo 
  
Hosté:            Ing. Lea Enenkelová 
 
Koordinátor:   Stanislava Walenková 
 
Program: 

1. Schválení programu jednání 

2. SK SPARTAK Příbram 

3. žádosti o dotace z rezervy  

4. Spolupráce s městem Hoorn 

5. Diskuze – různé 

Průběh jednání: 
 
ad 1) schválení programu:  
              KMTS schvaluje program dnešního jednání   - hlasováno pro: 9 
                                                                                                        proti: 0 
                                                                                                 zdržel se: 0 
 
ad 2) Zástupce komise (Bc. Eliáš) navštívil Ing. Králíčka v areálu SK SPARTAK Příbram. S panem Ing. Králíčkem 
podrobně probral situaci na SPARTAKU. Se všemi potřebami SK Spartak Příbram seznámil komisi. 

ad 3) V návaznosti na usnesení rady města ze dne 02.11.2015 projednávala komise opětovně žádost Plaveckého 
klubu Příbram a navrhla udělit dotaci z oblasti „Činnost sportovních organizací“ ve výši 10.000 Kč.  

                                                                                      Hlasováno pro: 9 
                                                                                                    Proti: 0 
                                                                                              zdržel se: 0 

V návaznosti na usnesení rady města ze dne 02.11.2015 projednávala komise opětovně žádost SK Aerobic Oxygen 
Příbram a navrhla udělit dotaci z oblasti „Činnost sportovních organizací“ ve výši 50.000 Kč.  

                                                                                      Hlasováno pro: 9 
                                                                                                    Proti: 0 
                                                                                              zdržel se: 0 
 
ad 4)  Předseda komise, Mgr. Strejc, se bude účastnit schůzky s delegáty města Hoorn, 9.12. nebo 10.12.2015. 
 
ad 5) žádné náměty 
 
       
Příští komise se bude konat ve středu 16.12.2015 od 17.00 na Zámečku.  
 
Datum: 24.11.2015 
Zapsal: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 
 
 
Předseda komise: Mgr. Josef Strejc 
Podpis: 


